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Jakso 1: https://www.youtube.com/watch?v=gZzggbbrn_Q

Jakso 2: https://www.youtube.com/watch?v=75PX2wh_esI&t=2462s

Jakso 3: https://www.youtube.com/watch?v=zdfanvV10-c&t=6291s

Jakso 4: https://www.youtube.com/watch?v=63u9iLQYSEg&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 5: https://www.youtube.com/watch?v=rZs6Nm5dg6Q

Jakso 6: https://www.youtube.com/watch?v=KK90nFPDRQc&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 7:https://www.youtube.com/watch?v=GKBCZ_OHwnA

Jakso 8: https://www.youtube.com/watch?v=gy8JBQdty3g

Jakso 9: https://www.youtube.com/watch?v=si-mCl3lrHk

Jakso 10: https://www.youtube.com/watch?v=jFbYNLs-epw&t=8133s

Jakso 11: https://www.youtube.com/watch?v=sS6Dah7fX-o

Kommentti: Katsokaa jakso 11, se opettaa paljon. Luomiskertomuksen alussa on jo profetia 
viimeisestä ihmisestä eli Jeesuksesta. Kun Jumala loi ensimmäisen ihmisen maanalaisessa 
työpajassaan, hän nousi elämään kolmen päivän kuluttua. Tai yön. Joka tapauksessa, sama aika, 
jonka Jeesus oli haudassaan ennen ylösnousemustaan. Se on profetiaa pitkältä ajalta. Koko 
ihmiskunnan historian ajalta. 

Jakson opetus on kehittynyt siitä, mitä profeetta opetti aikaisemmin, mutta kaikki on löydettävissä 
esimerkiksi Steve Shulzin vidoista. Niistä oppii paljon sitä, mitä pyhäkoulussa ei opetettu. Tämä on 
astetta vahvempaa ruokaa  ihan aikuisellekin kristitylle. 

Israelin kansa luotiin, koska Jumala rakasti heitä. Yhdysvallat luotiin, koska amerikkalaiset
rakastivat Jumalaa. Ja nuo kaksi valtiota ovat hyvin tiukasti yhteydessä toisiinsa - USA ja Israel.
Tämä on Amerikan (Suomen) poliitikoille hienoa aikaa, mutta on olemassa yksi Jumalan vaatimus
- katumus. Teidän täytyy herätä. Teidän täytyy karistaa illuusio, väärät ajatukset, jumalattomuus ja
petos ajatuksistanne. On olemassa poliitikoita, jotka ovat vilpittömiä päätöksissään. Mutta he ovat
myös tietämättömiä. Heillä ei ole ymmärrystä asioista. On olemassa todellisia jumalattomia,
häikäilemättömiä poliitikoita, jotka kokevat Jumalan kosketuksen hyvin pian. Se ei jätä ketään
heistä ennalleen. Joko he menettävät tehtävänsä, he luopuvat siitä vapaaehtoisesti, he heräävät
tekevät täyskäännöksen ja heistä tulee kansallisia supersankareita, tai he vaipuvat historiaan
unohdettuina. Valinta on edessänne poliitikot.

Maailmallinen intohimo ja isänmaallisuus eivät ole todellisia elämässänne, jos elätte kuin natsit.
Kolmas valtakunta, diktaattori, tyrannit, teidät on havaittu vaikka illuusio on vahva. Vaikka
peittely-yritykset ovat vahvoja.

1.Joh.1:9 on erityisesti poliitikoille tänä päivänä. Se on kaikille, mutta erityisesti poliitikoille. On
olemassa joitain poliitikkoja, joita Herra ei ole vielä hylännyt - Herra tekee työtä heidän kanssaan.
Jos nuo poliitikot vain antaisivat itselleen mahdollisuuden vaeltaa uudelleen Herran läsnäoloon.
Herra haluaa käyttää teitä. Jumala todella haluaa käyttää teitä poliitikot. Herra yrittää saada
sankarin ulos sisältänne näkyville. Herra yrittää tuoda sisältänne esille parhaat puolenne, jotta
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teidät tultaisiin muistamaan niiden perusteella. Eikä teitä siis muistettaisi niistä asioista, mitkä ovat
pahimpia kohdallanne. Asian ydin on tämä: olette olleet vilpittömiä monella eri tavalla - mutta
olette olleet vilpittömästi väärässä.

Ja, kun te poliitikot, alatte vastustamaan Jumalan liittoa... Asia on tämä, kun alatte ajattelemaan,
että kaikki uskonnot ovat samalla tasolla ja saman arvoisia - se on ensimmäinen virheenne. No,
huh, tuo ei kuulosta kivalta woke-yleisössä. Ja me näemme näitä kylttejä, joilla ihmiset ovat
pettäneet itseään: co-exist. Ja kaikki se muu sekaannus, mitä näemme. Mutta, mikään ei vedä
vertoja ristille. Ymmärrättekö te poliitikot, että Jeesus on ainoa, joka on koskaan sanonut: ”Minä
olen ainoa tie.” Minä olen ainoa totuus. Ja minä olen ainoa elämä.

Kaikki muut, jotka ovat koskaan eläneet, nämä johtajat, he sanovat: ”No, minä olen yksi niistä
mahdollisista teistä.” Ja että on olemassa useita polkuja Jumalan luokse. Ja että on olemassa
kiertoteitä ja niin edelleen ja niin edelleen. Ja totuus on, ettei heillä ole tietä Jumalan luokse.
Näettekö, että kaikki nämä muut johtajat, eikä ole väliä mitä ajattelet heistä, ehkä he olivat
mielestäsi melko hyviä ihmisiä ja kunnollisia kansalaisia. Joo, totta, mutta he ovat KUOLLEET!

He ovat kaikki kuolleet ja heidän luunsa ovat siellä maaperässä ja he ovat mädäntyneet. He ovat
maatuneet. Mutta Jeesus ei ole! Hänen hautansa on ainoa hauta maan päällä, jota miljoonat ja
miljoonat ihmiset käyvät katsomassa joka vuosi - vaikka se on tyhjä! He käyvät katsomassa tyhjää
hautaa!!! Koska nuo ihmiset tietävät, että tuossa hautaluolassa Jumalan voima herätti kuolleista
Jeesuksen, joka oli synnitön ihminen ja josta tehtiin synti meidän sijaan ja joka meni helvettiin ja
joka ei pysynyt siellä, koska oli synnitön vaikka kantoi meidän syntimme sinne. Joten kolmen
päivän ja yön kuluttua, se oli tarkka hinta, mikä maksettiin.

No, miksi se oli kolme päivää ja yötä? NO, koska se oli ensimmäinen asia, mikä on koskaan
profetoitu. Ja luomiskertomuksessa 1:11 nähdään, että kaikki luodut olennot sisälsivät siemenen,
jota he kantavat ja joka istutettiin ja se on päivä, kun Jumala loi oman kuvansa maan sisälle. Se on
maan sisällä. Daavid puhuu asiasta ”maanalaisena työpajana” (underground workshop). SE oli
maanalainen työpaja, missä hän teki meidät, sanoo Daavid. Joten sinne hän valoi kuvan ihmisestä,
Adam, Aadam, Aatami. Veri hehkui hänen kasvoistaan.

Ja kuudentena päivänä, mikä oli kolme päivää ja kolme yötä myöhemmin, Jumala avasi työpajansa
ja ojentautui tuon valamansa kuvan päälle ja nosti hänet maan päälle. Ja siinä profetoitiin
ylösnousemusvoima ennen kuin mikään oli edes alkanut ihmiskunnassa. Joten ihmiskunnan
lunastus profetoitiin tuolla hetkellä, jos sattuisi niin, että ihmiskunta lankeaisi syntiin - ja alkaisi
tekemään asioita oman tahtonsa mukaan.

Joten Jeesus sanoi, kuten Joona oli ison kalan vatsassa kolme päivää ja kolme yötä, minä tulen
olemaan haudassa kolme päivää ja kolme yötä. Jeesus tietää, että hän on viimeinen Aatami. Ei
toinen Aatami vaan viimein Aatami. Se oli siinä. Tämä on tässä. Mitä tahansa Jeesus teki, se tulee
määräämään jokaisen ihmisen ikuisuuden. Ja Jeesus voitti kaiken. Joten, kolmen päivän ja yön
jälkeen Jumalan voima, mikä profetoitiin luomiskertomuksen ensimmäisessä kappaleessa jakeesta
11 lähtien päivään kuusi. Kun ihminen oli rakennettu maanalaisessa työpajassa, ja tapahtui kakki
nuo asiat: maa muisti profetian.

Maa muisti, kun Jumala kävi maakuulle. Ja kolmen päivän ja yön jälkeen maa alkoi täristä ja
järkkyä ja vavista. Kun Jeesus kuoli ristillä maa alkoi järisemään ja kalliot lohkeilemaan ja niin
edelleen. Maalla on muisti. Ja maa alkoi heräämään alkuperäiseen profetiaan. Ja kolmen päivän ja
yön jälkeen Jeesus nousi kuolleista Jumalan voimasta ja se on se sama voima, joka sanoo: ”Jumala,
sinun valtaistuimesi on ikuinen valtaistuin.” 

Ja tämä sama profetia löytyy heprealaisille yhdestä. Ja silloin Jeesus alkaa nousemaan kuolleista ja 
hän jättää meidän syntimme helvettiin ja hän kulkee suuren laakson poikki - laakson jota ei pysty 
ylittämään ja joka erottaa paratiisiin ikuisesta pimeydestä - hän pystyi sen tekemään, koska hän ei 
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koskaan ollut osallistunut mihinkään, mitä tuossa laaksossa oli sisällään - omasta tahdostaan. 
Hänestä tehtiin synti meidän takiamme - meidän paikallamme. Meidän vuoksemme. Niinpä hänelle 
annettiin oikeus poistua helvetistä. Koska hän oli synnitön.

Buddha ei ollut synnitön. Muhammed ei ollut synnitön. Yksikään näistä johtajista ei ollut synnitön.
... Joten, ensimmäinen asia mikä sinun pitää poliitikkona tehdä - unohda nämä muut asiat. On
olemassa hyvä syy, miksi tämä kansakunta perustettiin tuon yhden henkilön päälle. Jeesuksen
päälle. 

Hänen verensä ja usko hänen nimeensä olivat riittäviä siihen, että kansakunta voitiin perustaa 
niiden varaan - eikä sellainen kansakunta tai valtio koskaan tule romahtamaan. Siitä koko asiassa 
oli kysymys. Siksi Benjamin Franklin ehdotti, että suuri sinetti esittäisi Moosesta ja egyptiläisiä 
jne... Uskoakseni eräässä vaiheessa jopa ehdotettiin, että heprean kieli otettaisiin amerikkalaisten 
toiseksi viralliseksi kieleksi. Ajatelkaapa tuota asiaa pieni hetki.

Ja Kristoffer Kolumbus lähti merimatkalleen etsimään kotia juutalaisille. Joten, me olemme näin
tiukasti kytköksissä toisiimme. Jumala loi Israelin, koska hän rakasti Israelia. Amerikka luotiin,
koska me rakastimme Jumalaa. Joten siinä meillä on kaksi kansakuntaa, jotka on luotu Jumalan
rakkaudessa ja jotka on kudottu toisiinsa kiinni. Ja siksi nämä kaksi kansakuntaa johtavat
maailmaa. Jokainen voi nähdä omin silmin Israelin liiton. Jokainen voi nähdä omin silmin kuinka
Amerikka luotiin Uuden Liiton perustalle. Ja kaikista kansallisuuksista alkaa tulla yksi kansakunta
Jumalan alla (one people under Him). Pesty hänen veressään.

Ensimmäinen asia, mikä poliitikon on tehtävä: revi irti co-exist-puskuritarra autostasi. Koska
kysymys ei ole tästä: kaikki uskonnot ovat saman arvoisia ja samanlaisia. Eivät ne ole tasa-
arvoisia! Eivät ne ole samanlaisia. Mikään ei yllä ristin tasolle. Mikään toinen uskonto ei yllä
ylösnousemuksen tasolle. 

Mutta, Herra haluaa käyttää poliitikkoja. Ja Herra haluaa käyttää juuri sellaisia poliitikkoja, joista 
ihmiset ajattelevat, että he ovat menettäneet järkensä - heillä ei ole mahdollisuuksia. Ihmiset 
ajattelevat, ettei noilla poliitikoilla ole toivoa enää. 

Mutta Herra puhui minulle tänään, kun soitin tuossa äskettäin, että hän haluaa käyttää joitain noista 
poliitikoista. Hän haluaa käyttää jotain henkilöä, joka oli presidentti. Ainoa asia, mikä tuon 
henkilön on tehtävä: käännä katseesi Jumalaan, Jeesukseen Kristukseen. Ja silloin Jumala tekee
tuosta henkilöstä suurimman sankarin, mitä maailma on koskaan nähnyt. Ravistele petos pois
itsestäsi. Ravistele illuusio irti itsestäsi. Ravistele itsesi puhtaaksi noista asioista. Ja, poliitikot,
astukaa sitten asemaanne Jumalan katseen alla.

Ja, katukaa. Katukaa. Tiedän, tiedän, osa teistä on tehnyt niin paljon. Mutta, tiesittekö, ette te ole
tehneet niin paljon, etteikö Jumala voisi antaa teille anteeksi. Jos vai kadutte sitä. Jos kadutte sitä,
Jumala antaa anteeksi teille. 1. Joh.1:9: ”If we confess our sins, he is faithful and just to forgive us
(our) sins, and to cleanse us from all unrighetousness.” 1.Joh.1:9: "Jos me tunnustamme syntimme, 
on hän uskollinen ja vanhurskas, niin että hän antaa meille synnit anteeksi ja puhdistaa meidät 
kaikesta vääryydestä.” 

Joten jos tunnustat sen, hän antaa sen anteeksi. Ja puhdistaa sen puhtaaksi. Nyt, jotkut ihmiset eivät 
koskaan tule antamaan anteeksi toiselle ihmiselle. Eikä ole väliä, keitä nämä ihmiset ovat. Mutta 
Jumala antaa anteeksi, jos kadut. Jos kadut, sinulla on upea mahdollisuus tehdä itsestäsi suuri 
amerikkalainen sankari. Tämä viesti on teille: poliitikot.

Tämä on totta, mitä sanon. Tämä on hieno mahdollisuuden aika sellaiseen, teille poliitikot. ... 
Tänään aamulla kuulin Herran puhuvan minulle: ”Te julistatte isänmaallisuutta vaikka elätte kuin 
natsit.” Tuo lause herätti minut. Nuo ihmiset julistavat isänmaallisuutta, mutta elävät itse kuin 
natsit. Näettekö, että jopa natsi julistaa isänmaallisuutta sellaisena kuin he näkevät sen mielessään. 
Se tarkoittaa, sitä, miten he itse sen näkevät. SE on : kolmas valtakunta, se kestää ikuisesti, se 
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kestää tuhat vuotta... Ja se on vain kasa romahtaneita kiviä. Se meni menojaan keisari Neron ja 
muiden tyrannien myötä. Mutta nuo ihmiset julistavat sitä tänä päivänä ikään kuin se olisi 
isänmaallisuutta. Mutta se on todellisuudessa intohimo maailmaan siten kuin he sen näkevät. 
Teidän on muistettava tämä.

Ja tekevät sen tarkoituksellisesti. Todellinen isänmaallisuus puhuu elävän Jumalan sanoja. 
Demokraatit eivät tee sellaista. He puhuvat kuin natsit. He puhuvat intohimosta kansakuntaa 
kohtaan ja samalla kieltävät Jumalan. He kieltävät uskonnollisen vapauden. On olemassa jotain, 
mitä teidän täytyy tietää tyranneista. Tyrannit ja tyrannin kaltaiset hallitukset, ne eivät ainoastaan 
nauti lopputuloksesta, vaan ne todella ovat pöllyssä koko matkan ajan - matkallaan päämääräänsä. 
Tyrannit näkevät koko vapaan maailman aseistariisuttuna, koska he vain haluavat hallita. Juuri 
siksi sosialismi ei ole sosialisteja itseään varten vaan kaikkia muita varten. Koska he, sosialistit, 
eivät he itse elä siinä. 

Tyrannit, tyrannin kaltaiset hallitukset, he saavat kicksinsä päämäärästään, kun he haluavat aseista 
riisua kaikki ja hallita ja kontrolloida ja käskyttää kaikkia siellä lopputuloksessaan. He ovat 
huumaantuneena vallasta koko matkan ajan. He haluavat nähdä kaikki aseista riisuttuina. He 
nauttivat, kun heidän vastustajansa romahtavat. He saavat sillä tavalla huvinsa. Teidän on 
muistettava tämä. Ja Jumala kutsuu ihmisiä astumaan esiin juuri  nyt - osoittakaa valmiutta kohdata 
tämän ajankohdan haasteet. Aivan paikallisista hallinnoista tuonne ylös liittovaltion tasolle saakka. 
Jumala haluaa tehdä sankareita. Ja te olette aina halunneet olla sankareita - siksi te ylipäätään 
menitte mukaan politiikkaan.

Ennen kuin aloitte kuuntelemaan typeriä ihmisiä, te jopa käyttäydyitte kuin sankarit. Sitten te 
aloitte kuuntelemaan tuota tuomitsevaa harhaoppia ja tuomitsevia ihmisiä - ikään kuin Hitlerin opit 
olisivat taas ajankohtaisia tänä päivänä. Hitlerin opit eivät toimineet hänelle henkilökohtaisesti 
eivätkä ne auttaneet ketään toistakaan. Ja kun menet Kolosseumille Roomaan kuuntelemaan sitä, 
miten kristityille syötetään siellä valheita. Katsokaa sitä romahdusta ympärillänne. Ja katsokaa sitä, 
kun he syöttivät kristittyjä leijonille. Ja kuinka he pukivat pieniä lapsia lampaiden nahkoihin ja 
työnsivät heidät leijonien keskelle ja he pelasivat sillä tavalla vain peliä - se oli heidän viihdettään. 
Ja leijona haistoivat lampaat ja hyökkäsivät ja tappoivat lapset. No, se on vain rauniokasa tänä 
päivänä. Ja he ovat kuolleena helvetissä ja kirkko on tänään täällä. Ja Kristuksen ruumis yhä menee 
eteenpäin. 

...

Jos he eivät voi voittaa vaaleja, he järjestävät sen ja varastavat sen. Kriisikontrolli on tapa, millä 
asiat tehdään. Black Live Matter, Antifa... me näemme tätä parhaillaan. Me näemme mellakoita 
parhaillaan. Se on kaaoksen kontrollointia. He tuottavat sairauksia ja pakottavat ihmiset ottamaan 
piikin - me tiedämme tämän. Talous... aivan mikä tahansa, millä tavalla saadaan aikaan 
kriisitilanne. Kuka puhuu ihmisille? Todellisella isänmaan ystävällä on Raamattu kädessään. He 
pitävät tiukasti kiinni Jumalan sanasta. He eivät puhu humanismista ja sen ajatuksista vaan Jumalan 
ajatuksista.

Kuka teki ihmisestä hänen kuvan ja hänen kaltaisensa? Tämä on todellista vapautta: Jumala rakasti 
maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa, joka häneen uskoo, ei koskaan kuole vaan elää 
ikuisesti. Siinä meillä on todellinen vapaus. Siinä meillä perusta todelliselle vapaudelle. Jos annat 
itsesi toisten puolesta etkä vaadi heitä antamaan itseään sinun puolestasi. Todellinen isänmaallisuus 
puhuu Jumalan sanoja. Jumala teki miehen ja naisen ja niin oli tarkoitus. Sukupuolileikkaukset ja 
silpominen eli  tekemällä päinvastaista, mitä Jumala tekee - sen pitäisi näyttää meille selvästi missä 
Saatana on. Paholainen on silpomassa Jumalan luomakuntaa ja hänen perhettään. 

Vetoomus sen puolesta, että olet itse oma jumalasi, on itse asiassa luomassa transhumanismia. 
Kunnes meillä on ihmisiä, jotka näyttävät täydellisen naurettavilta tehden Jumalan kuvasta 
sirkuspellen. Neljättä valtakuntaa yritetään kasvattaa parhaillaan. Asiat eivät ole niin kuin ne 
näyttävät olevan ystäväni. Pankit menevät konkurssiin. Miehet pukeutuvat kuin naiset korkeissa 
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hallitusviroissa. Valheellinen presidentti, joka aloittaa käyttämään deep-fake -teknologiaa 
näyttääkseen terveeltä. Hän on voinut  olla poissa monta vuotta maan päältä, mutta deep-fake -
teknologia voi pitää hänet elossa vuosikausia. Eikä kukaan koskaan havaitse eroa. Tämä on paikka, 
missä olemme tällä hetkellä. Olemme olleet tässä jo vuosikausia. Olemme tässä paikassa. 

Käärmeen silmät ovat tulleet näkyviin - ne on jo nähty. Käärmeen siemen, sitä ollaan tuomassa 
näyttämölle. Jopa nyt, parhaillaan. Missä on Jumala? Hän on siellä, missä hän on aina ollut. Hän on 
keskellämme ja hän haluaa, että puhumme ääneen hänen sanaansa. Isänmaallisuudella on ääni. Ja 
se ääni kuulostaa häneltä. Se on helposti tunnistettavissa ja sitä puhuttiin puhujankorokkeiden 
takana siirtolaisaikoina. Black coat -rykmentit julistivat sitä puhujankorokkeittensa takana - he 
osoittivat tyranneihin sormellaan ja kertoivat yksityiskohtaisesti, mitä he tekivät. 

Vapauden ääni on HÄNEN sanansa ääni ääneen puhuttuna - hänen ihmisten puhuma sana.  (The 
voice of freedom is the sound of His Word being spoken by his people).  Se on vapauden ääni. 
Joten, meidän täytyy aloittaa... No, ihmiset sanovat, eikö meidän pitäisi vain fyysisesti nousta esiin 
ja... Teidän täytyy hengellisesti ensin alkaa puhumaan Jumalan sanaa. Teidän täytyy tehdä niin. 
Jumalan sana muuttaa kaiken. Ja siitä on kysymys Jeesus-vallankumouksessa.

Siinä on kysymys tästä: kaikki asiat muuttuvat. Ajatukset muuttuvat. No ihmiset sanovat, eikö 
meidän vain pitäisi ottaa asioita omiin käsiimme ja kontrolloida sillä tavalla? No, sillä tavalla sinä 
tulet vain satuttamaan itseäsi. Mitä sinun tulee tehdä: ota Jumalan sana sydämeesi ja vapauta se 
suusi kautta ja julista sitä, mitä Jumala sanoo, että sinun on julistettava. 

Tiesittekö, että profeetat eivät tulleet näyttämölle vain sen takia, että he kertovat, mikä on väärin ja 
siksi että he puhuvat kuninkaille ja siksi että he puhuvat poliitikoille. He tulivat näyttämölle myös 
siksi, kun profeetta alkaa puhumaan, samaan tapaan kun Jesaja alkoi puhumaan Hesekielille. 
Kuninkaalla oli mahdollisuus Jumalan edessä. Jumala antoi kuninkaalle mahdollisuuden puhua. 
Jesaja tuli Hesekielin luokse ja sanoi: ”Laita talosi järjestykseen. Sinä tulet kuolemaan pian.” 
Profeetta kääntyy poistuakseen palatsista ja kävelläkseen puutarhan kautta kotiinsa. Ja aivan 
yhtäkkiä Hesekiel, kääntää kasvonsa seinään päin ja sanoo: ”Herra, muista minun vanhurskauteni 
äläkä kaikkia vääriä tekojani.” 

Ja siinä vaiheessa Herra pysäytti profeetan, Jesajan, puutarhassa ja sanoi, mene takaisin kuninkaan 
luokse ja kerro hänelle, että hän saa 15 vuotta lisää elinaikaa. Joten, kun profeetta alkaa sanomaan, 
mitä on menoillaan, mitä on tapahtumassa, ja mitä poliitikot tekevät väärin - Jumala antaa noille 
poliitikoille mahdollisuuden kääntääkseen kasvonsa seinän suuntaan ja sanovan: ”Herra, katso sitä, 
mitä olen tehnyt oikein ja palauta minut tästä alennuksen tilastani.” Ja niin hän teki.

Kun nuori profeetta meni ja kertoi Jerobeamille, Nebadin pojalle, joka sai Israelin kansan tekemään 
syntiä. Ajatelkaa tätä asiaa: hän sain Israelin tekemään syntiä. Hän pystytti kultaisen vasikan. Hän 
pystytti näitä epäjumalan kuvia, jotta Israelin kansa, ihmiset jotka asuivat Israelissa, etteivät he 
menisi Jerusalemiin ylistämään elävää Jumalaa. Jerobeam sanoi, että heidän täytyy ylistää jumalaa 
noiden epäjumalakuvien edessä. Ja kansa pääsisi helpommalla: heidän ei tarvitse tehdä tuota 
vaivalloista ja pitkää pyhiinvaellusmatkaa Jerusalemiin. Jerobeam pelkäsi, että kansa menee 
Jerusalemiin ja että heidän sydämensä kääntyy Jumalan puoleen - ja siinä vaiheessa kansa äänestää 
kuninkaan pois vallasta. Joten kuningas sai kansan tekemään syntiä - he ylistivät epäjumalankuvia.

Ja Herra lähetti siinä vaiheessa profeetan. Ja profeetta meni kuninkaan luokse - nuori profeetta. Ja 
hän kertoi kuninkaalle, mitä tulee tapahtumaan. Hän sanoi, että alttarisi, epäjumalankuvasi ja 
kaikki rakentamasi, ne luut, jotka olet uhrannut noilla alttareillasi - nuo luut tullaan polttamaan 
näillä alttareilla. Voi, voi, kuningas ei pitänyt siitä profetiasta. Kuningas ojensi kätensä nuoren 
profeetan suuntaan ja sanoi: vangitkaa hänet. Kuunnelkaa tarkasti. Hän sanoi: vangitkaa hänet 
(grab him). Ottakaa hänet kiinni. Tarttukaa häneen. Älkää päästäkö häntä menemään. Ja kun 
kuningas teki noin, Raamattu sanoo, hänen ojennettu kätensä halvaantui (his arm withered on his 
arm). Eikä kuningas pystynyt vetämään kättään takaisin. 
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Mutta tiedättekö, mitä tapahtui välittömästi tuon jälkeen? Kuningas sanoi nuorelle profeetalle: 
rukoile puolestani, että käteni tulee takaisin ennalleen. Tiesittekö, että nuori profeetta rukoili 
kuninkaan pyynnöstä ja käsi palautui normaaliksi. Tässä meillä on esimerkki kuninkaasta, joka 
rakensi epäjumalankuvan. Mutta, hänen kätensä palautui ennalleen. Joten, Herran sana tulee 
korviimme aina niin, että se antaa mahdollisuuden muutokseen. Ja jos Herran sana tulee sellaiseen 
paikkaan, missä muutokselle ei anneta mahdollisuutta, profeetan sana tulee tapahtumaan jossain 
vaiheessa.

Me tiedämme, että Hesekielille sanottiin lopulta, ja sanottiin niin, että se ei tapahdu omana aikanasi 
vaan se tapahtuu oman poikasi aikana. Ja muistakaa tämä. No, ihmiset sanovat, voivatko asiat 
todella tapahtua tuolla tavalla? Kyllä, ne voivat tapahtua tuolla tavalla. Kun, muistatteko, kun hän 
oli sairas ja tuossa selkkauksessa. Jesaja sanoi hänelle, haluatko että aurinko etenee 10 astetta vai 
menee 10 astetta taaksepäin? Hän sanoi, on pieni asia. Se on kevyt asia, kun aurinko menee 
eteenpäin. Hän sanoi, antakaa auringon mennä taaksepäin. Nyt, miksi noin on? Koska, aika, aika 
meni tuolla hetkellä taaksepäin. Jos aika meni tuossa kohdassa taaksepäin. On helppo todistaa tämä 
asia. Kun sekoitat korttipakan. Ja mitä enemmän sekoitat, sitä enemmän epäjärjestystä pakkaan 
tulee. Kortit voivat olla aluksi täydellisessä järjestyksessä. Mutta, mitä enemmän pakkaa 
sekoitetaan, sitä enemmän ne siirtyvät alkuperäisestä paikastaan toisiin paikkoihin. Jos haluat 
tietää, menikö aika taaksepäin: sekoita korttipakkaa. Ja jos kortit alkavat palata takaisin 
alkuperäisiin paikkoihinsa - silloin aika menee taaksepäin. Kortit liikkuvat ajassa taaksepäin 
kunnes ne ovat täydellisessä järjestyksessä. 

Siinä hetkessä sinä tiedät: aika on liikkunut taaksepäin. SE tarkoittaa tätä: mikä tahansa oli 
epäjärjestyksessä ennen, nyt siinä on täydellinen järjestys. Hesekiel sanoi: antakaa sen kulkea 
taaksepäin. Annetaan sen tulla takaisin. Mikä tahansa aiheutti tämän, mikä tulee tappamaan minut, 
annetaan sen mennä taaksepäin. Annetaan sen kulkea historiassa taaksepäin. Joten, halusin sen 
menevän historiassa taaksepäin. Niinpä Hän käänsi asian taaksepäin. Joten, johtopäätöksemme: 
Jumala voi liikkua ajassa eteenpäin, taaksepäin, ei sillä ole hänelle mitään merkitystä. Hän voi 
tehdä näitä asioita. 

Niinpä, mitä tahansa olet tehnyt poliitikko, mikä on väärin. Sinä voit tässä hetkessä, juuri nyt, on 
sen AIKA! Amerikka tarvitsee sankareita. Maailma etsii sankareita. Astukaa omalle paikallenne ja 
olkaa Larry Boy, Veggie Tales:ssa: minä olen se sankari. Miksi et ottaisi askelta eteenpäin ja sanoisi 
tätä asiaa ääneen. Jos vain uskallat julistaa ääneen tällaisia asioita. Koska suurin osa teistä sanoo: 
minä olen uskova. Minä olen kristitty. Joten, toimikaa sen mukaisesti. Tehkää uskonne mukaisia 
tekoja! Nouskaa ylös, siellä missä elätte ja olette ja sanokaa, me aiomme tehdä ostaa tämän 
(Raamatun, kirjan), emmekä tee sitä peläten seurauksia. Tässä toiminnassa ei ole mukana 
minkäänlaista pelkoa. 

Halleluja. Amerikka perustettiin Raamatulle. Kun toiset, toiset uskonnot, jotka tulevat kansamme 
sisälle. He eivät perusta kansakuntaa. He tulevat sisälle tämän valtion kulttuuriin. Ja antakaa tämä, 
Raamatun, loistaa, koska se tulee muuttamaan asioita ympärilläsi. Se, Raamattu, tulee uppoamaan 
ihmisten sydämiin ympärilläsi. Se, Raamattu, tulee valtaamaan läheistesi mielet. Halleluja. 

Maailma ja Amerikka etsii sankareita. Ole sankari! Ole sankari. Halleluja. Halleluja.

Tiedän, että on olemassa isänmaallisuus ja tiedän, että sisälläsi on olemassa kipinä. Se on sisälläsi. 
Ihmiset, jotka edustavat viranomaisia, he tarkkailevat toimintaasi. He ajattelevat: sinä olet 
korruptoitunut. Se ei ole sitä, mitä sinut on kutsuttu tekemään. Pyhät kirjoitukset sanovat 
roomalaisille 13: te olette Jumalan kenttätyöntekijöitä (minsters of God). Teidät on kutsuttu, 
Jumala on kutsunut teidät suojelemaan hänen kirkkoaan. Jollain tavalla, jokin sai teidän katseenne 
kiinnittymään toisaalle. Mutta, Jumala on voidellut teidät, siksi te tiedätte asioita. Te vain vaellatte 
ja sanotte: häh. Te tiedätte, te saitte Herralta tämän: huh, menkää tuohon suuntaan. Se on voitelu, 
jonka Jumala on asettanut elämäänne ja se kertoo teille vastauksen. 
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Ja jos te tiedätte tämän asian, ja otatte askeleen eteenpäin ja olette sankari. Ottakaa vain askel 
eteenpäin ja astukaa siihen, mihin teidät on kutsuttu olemaan. 

Ja osa teistä poliitikoista, te olette vain niin, te ajattelette olevanne niin syvällä suossa, ettei tästä 
ole pääsyä pois. Jumala nostaa teidät pois helposti sieltä syvästä suosta. Jos hänen on räjäytettävä 
sinut jonkun huipun ylitse, hän saa sinut helposti ylittämään tuon huipun. Halleluja. Ja joku teistä 
vetää herneen syvälle nenäänsä ja sanoo: minä vihaan sinua, veli! No, paholainen vihaa minua 
myöskin. Joten jatka matkaasi ja kiipeä tuon vihasi yläpuolelle ja totea siinä vaiheessa: tiedättekö 
mitä, kaikki tämä puhuttu on ollut totta. Minut kutsuttiin olemaan tätä, mitä minä olen.

Minä unelmoin siitä, että olen virkamies. Minä näin unia siitä, että olen syvällä mukana politiikassa 
ja teen hyviä tekoja maailmassa sitä kautta. Koska, politiikka on asema, missä hyvät ja pahat 
voimat tulevat taistelemaan keskenään siitä, kumpi hallitsee kyseisen kansan ihmisiä. Minä näin 
unta, että olen mukana siellä, politiikassa, ja saan aikaan muutoksia. Ja teen asioita, joilla on 
merkitystä. Halusin elämäni takaisin, kun havaitsin elämäni olevan ohitse. Ja kaikki se oli vain 
pölyä. Ja kuten John Waynella oli tapana sanoa, kun hän herätti henkiin ihmisiä jossain, minä 
halusin, että ihmiset muistavat tämän asian. Sen, että minä olin täällä paikan päällä, ja sillä oli 
merkitys näiden ihmisten elämään.

En halua tulla muistetuksi siitä, että sanoin: he olivat täällä ja minä niin toivoin, etteivät he olisi 
olleet täällä. Teidän on astuttava esiin juuri nyt. Joten, olemme takaisin pyhissä kirjoituksissa. 
Laittaisitteko sen näytöllä: 1. Joh. 1:9: ”If we confess our sins, he is faithful and just to forgive us 
our sins, and to cleanse us from all unrighteousness.” 1. Joh. 1:9: ”Jos me tunnustamme syntimme, 
on hän uskollinen ja vanhurskas, niin että hän antaa meille synnit anteeksi ja puhdistaa meidät 
kaikesta vääryydestä. ”

Hän on, Jeesus on, uskollinen ja oikeudenmukainen antamaan anteeksi kaikki syntimme ja 
puhdistamaan meidät kaikesta vääräuskoisuudesta. Se tarkoittaa, toisin sanoen, meidät on silloin 
pesty puhtaaksi ikään kuin mitään ei olisi koskaan tapahtunut. Voitteko kuvitella, mitä tapahtuisi 
tänä päivänä, jos tietyt maailman johtajat astuisivat esiin rehellisinä ja sanoisivat, me olemme 
kyllästyneet pahuuteen. Me olemme kyllästyneet siihen, että pahuus juoksee vapaana tässä 
kansakunnassa. Tai missä tahansa valtiossa, jossa sinä sattumoisin katsot tätä lähetystä. Minä aion 
seisoa sanan (Mooses ja profeetat ja Jeesus Kristus) päällä, me aiomme laittaa Jumalan sanan 
paalupaikalle. 

Sellainen tapahtuma aiheuttaisi niin suuren shokkiaallon helvetissä, että jopa Klaus Schwab ja 
Noah Harrari olisivat täydellisesti yllättyneitä. He joutuisivat silloin sulkemaan suunsa ja 
vetäytymään luoliinsa. Sellainen tapahtuma muuttaisi kaiken näkemämme ja kokemamme. Hän 
muuttaisi kaiken ympärillämme. Halleluja.

Joten, Herra, pyydän sinulta, että annat heille rohkeutta tänä päivänä siihen, että he kykenevät 
katumaan. Rohkeutta tänä päivänä, jotta he pystyvät seisomaan suorassa maailman edessä. 
Rohkeutta tähän päivään. Kyllä, Herra, minä teen niin. Rukoilen pastoreiden puolesta. Kaikkialla 
maailmassa. Pastoreiden puolesta omissa kirkoissaan. Koska he ovat sallineet kompromissin 
kirkkoonsa. He ovat katsoneet sormiensa läpi syntiä. He ovat tehneet myönnytyksiä monien, 
monien, monien asioiden kohdalla. He ovat tehneet kompromisseja Hengen lahjojen kohdalla - 
niitä ei ole saanut käyttää pastorin alaisessa kirkossa. Pyhän Hengen voimassa liikkuminen 
kirkossa on kielletty - pastori on sen kieltänyt. Kaikki nuo kompromissit ovat tehneet kirkoista 
voimattomia tunkioita. Herra, minä kysyn ja anon ja julistan ja määrään, että annat heille, 
pastoreille, rohkeutta katua tekojaan. Ja sitä, että Herra, sinä palautat asiat oikeille paikoilleen. Ja 
minä ylistän ja kunnioitan ja arvostan sinua, Herra, näiden asioiden takia. Jeesuksen Kristuksen 
nimessä. Aamen.

Aamen. Tänään meillä on ollut hyvä 11th Hour - eikö vain. Se on ollut erilainen. Se on ollut vahva. 
Musiikki on ollut tuoretta. Joten, haluan vain teidän tietävän, että Jumala rakastaa teitä. Jumala 
rakastaa teitä kaikella sillä, mitä hänellä on. Hän antoi oman Poikansa, ainoan sellaisen, sinun ja 
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minun puolesta. Joten hänen ainoa tarkoituksensa on: sinun vapautesi. Se on hänen tarkoituksensa. 
Tämä ympärillämme näkyvä, se ei ole vielä mennyt ohitsemme. Hallitukset, hallinnoilla, heillä oli 
omat suunnitelmansa... pahoilla hallituksilla.

Enkä tarkoita kaikkia hallituksia vaan osia niistä. Siellä on olemassa pahuuden alaisia hallituksen 
osia - tarkoitan niitä. Heillä on suunnitelmansa meneillään - ne eivät ole sattuman tulosta. Ja 
hallitukset ovat rauhassa saaneet puuhastella noissa pahuuden töissään - tähän päivään saakka. 
Mutta nyt he ovat koskeneet Israeliin. Ja, kun he koskivat Israeliin, aivan viime aikoina, silloin 
suunnitelmat alkoivat purkautumaan. Ja nyt, tästä hetkestä eteenpäin, nuo pahuuden suunnitelmat 
eivät koskaan tule toteutumaan. Koska vihollinen tunki sormensa Jumalan silmäterään. Israel on 
Jumalan silmäterä. 

Ja nyt te pahuuden edustajat, te tungitte sormenne Jumalan silmään. Te että pääse tästä asiasta noin 
vain, kun koskette Israeliin tuolla tavalla. Te ette pääse pakoon. 

Joten, tämä päivä on katumuksen päivä. Tämä päivä on pastoreiden päivä, teidän on tultava 
takaisin ja otettava oikeutettu paikkanne ja valtanne kirkossanne. Antakaa Hengen lahjojen tulla 
näkyviin tehdä tehtävänsä kirkossanne. Antakaa profeettojen puhua. Antakaa tuntemattomien 
kielien puhua. Antakaa kaikkien näiden asioiden tapahtua. Ja antakaa tällä tavalla Jumalan tehdä 
työnsä kirkossanne. Se ei tule karkaamaan käsistänne. Aamen.

Ylistäkää Jumalaa. Kaikki nämä profeetat, joista olen teille kertonut, ne tulivat näyttämölle 
Vanhasta Testamentista. He eivät tulleet tähän päivään vain sen vuoksi, että he kertovat ääneen 
Jumalan sanan. He eivät tulleet esille tänä päivänä vain siksi, että he kertovat, mitä on tulossa ja 
mitä on edessämme tulevaisuudessa. He tulivat ja puhuivat tänään ääneen siksi, että kaikki kuulijat 
voivat imeä nämä sanat itseensä ja alkaa puhumaan ääneen Jumalan Hengen johdatuksessa. Se 
tarkoittaa sitä, että sinulla on silloin elämäsi vakaa ja murtumaton rakennuskivi, joka ei katoa: 
profeetan sana - ja sinä alat puhumaan ääneen Jumalan hengen innoittamana. 

Alkakaa puhumaan. Ja jos ihmiset alkavat puhumaan, ja Herra on uudelleen tuonut profeetat 
näyttämölle, ja näinä viimeisinä aikoina joita elämme parhaillaan, niin että te, profeetat ovat 
tuoneet teille sanan, jotta voitte puhua ääneen. Nyt te voitte alkaa puhumaan voitosta. Nyt te voitte 
alkaa puhumaan: Jumala ei ole hylännyt teitä. Eikä Jumala ole hylännyt lupauksiaan, jotka löytyvät 
Raamatusta. Joten, nyt, ala puhumaan ääneen.

Ja aivan yhtäkkiä, tarpeeksi suuri joukko ihmisiä puhuu näistä asioista ääneen, ja Jeesus-
vallankumous on aloittamassa voittokulkuaan. Se on nyt alkamassa uudelleen. Minä muistan erään 
kaikkein vanhimman profetian, mitä Jeesus-vallankumouksessa on koskaan kuultu. Kim Clement 
antoi tämän profetian meille. Hän kertoi profetian, että Jeesus-vallankumous on tulossa. Enkä tiedä, 
miten pitkä aika siitä on, kun hän antoi tuon Herran profetian. En tiedä, oliko siitä 10 vuotta, en 
tiedä oliko siitä enemmän aikaa. Mutta muistan hänen sanoneen, siitä on pitkä aika, että hän on 
tulossa. Hän on tulossa. Se tarkoittaa: toinen Jeesus-vallankumous on tulossa. Joten, meidän tulee 
tarkastella profetioita, jotka meille on annettu. 

Ja nyt, tänä päivänä, toiset profeetat ovat alkaneet puhumaan samasta asiasta. Profeetat ovat 
alkaneet julistamaan ääneen sitä, mitä Herra on heille sanonut. Ja ihmiset ovat alkaneet sitä myötä 
puhumaan näistä asioista. Ja nyt, ihmiset ovat alkaneet puhumaan näistä asioista niin paljon, että 
asiasta tehtiin elokuva. Ja aivan äkkiseltään, buum!, herätys on syttynyt liekkiin kaikkialla 
ympärillämme. 

Havaitsetteko asian ihmiset, profeetat eivät vain profetoi vaan he tuovat Herran sanoja teille 
ihmiset, jotta te profetoitte. Se tarkoittaa tätä: alkakaa puhumaan ääneen sitä, mitä profeetat 
puhuvat teille. Joten, ihmiset, älkää hyljätkö tätä hieno valtiota. Älkää luopuko maailmasta. Älkää 
hyljätkö noita asioita juuri nyt. Odottakaa kunnes pasuunan ääni kuuluu ja me lähdemme täältä. Ja 
totta kai, vihollinen tekee omia pieniä asioitaan, jonkin aikaa, mutta tehdään asia hänelle vaikeaksi: 
annetaan hänen aloittaa rikkinäisenä. Hänellä on vain seitsemän vuotta aikaa, kun hänellä on 
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hallussaan suurin valta maan päällä. Se tarkoittaa seitsemää vuotta, joista vain kolme ja puoli 
vuotta tullaan muistamaan suurina. 

Koska minä uskon, että ensimmäiset kolme ja puoli vuotta ovat valuutan siirtojen aikaa ja 
vihollisella ei ole mitään varallisuutta aloittaakseen työtään. Joten, vihollisella menee aikaa 3,5 
vuotta kerätäkseen riittävästi varallisuutta, jotta he voivat vahingoittaa kaikkia muita noissa 15-
minuutin kaupungeissaan. Ja jotta vihollisella ylipäätään olisi minkäänlaista voimaa. Halleluja.

Joten, aloitetaan juuri nyt vaurastuminen. Aloitetaan juuri nyt puhumaan vauraudesta. Kun Krista 
tulee näyttämölle kertomaan siitä, miten vaurastutaan, se antaa teille ihmiset sanoja, joita teidän 
tulee sanoa ääneen. Alkakaa puhumaan sillä tavalla. Alkakaa ajattelemaan sillä tavalla. Alkakaa 
toimimaan sillä tavalla. Jumala voi antaa sen sinulle eikä ole väliä, minkä valtion kansalainen olet. 
Aamen.

Ylistäkää Jumalaa. (Video: 1:23:26)
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